
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 21. března 2023 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

Zúčastnili se: p. Cerovská, p. Chocová, p. PhDr. Juhásová, p. Suchá, p. Zezulová,  

 

               p. Matička, p. Smolka, p. Vodák 

 

Omluvena:      p. Pelnařová 

 

Hosté:         p. Pizinger, Mgr. Soukup, Ing. Kubicová, Ing. Gross  

 

 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení 
2) Rozbory hospodaření, účetní závěrka, závěrečný účet, zpráva o inventarizaci a 

finanční vypořádání Města Chodova za rok 2022 včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření 

3) Návrh rozpočtových změn na rok 2023 
4) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

 

 

Předsedkyně finančního výboru p. Zuzana Cerovská zahájila jednání výboru a 

přivítala přítomné členy FV. 

 

 

Ad 1) Kontrola usnesení – konstatování, že usnesení FV č. 1/2023 bylo projednáno 

zastupitelstvem města dne 23.2.2023.   

 

Ad 2) Rozbory hospodaření, účetní závěrka, závěrečný účet, zpráva o inventarizaci a 

finanční vypořádání Města Chodova za rok 2022 včetně zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření byly členům zaslány před jednáním výboru k prostudování a na jednání 

byly Ing. Kubicovou podrobně okomentovány. Zodpověděla také dotazy ohledně 

vrácených nespotřebovaných dotací a odpisů pohledávek. Dotaz ohledně odkupu garáží 

společností KASS s.r.o. zodpověděl pan starosta. Poté pan Ing. Gross podal 

informaci ke zprávě o přezkumu hospodaření a o způsobu provádění auditu. 

K tématu již nebyly další dotazy, dala tedy paní předsedkyně hlasovat o návrhu 

usnesení č. 2/2023, který byl schválen 8mi hlasy. 

 

Ad 3) Návrh sedmi rozpočtových změn podrobně okomentoval pan starosta Pizinger. 

Jedná se o rozpočtové změny v celkové výši 8,205 mil. Kč kryté fondem rezerv. Poté 

se pan starosta ze schůze finančního výboru omluvil a na dotazy k rozpočtovým 

změnám odpovídal pan místostarosta Mgr. Soukup. Obšírnější diskuze se vedla ohledně 

bodu demolice bývalého objektu ZUŠ v Chodově, čp. 693.  

Paní Cerovská předložila návrh usnesení č. 3/2023. Návrh byl schválen 7mi hlasy 

členů výboru, 1 člen byl proti. 

 

Ad 4) Paní Ing. Kubicová seznámila členy s chystanou rozpočtovou změnou týkající se 

koupě Penzionu Harmonie a k plánovanému zasedání finančního výboru v průběhu měsíce 

dubna před mimořádným jednáním zastupitelstva. 

  

P. Cerovská následně poděkovala přítomným členům za účast a ukončila jednání 

finančního výboru.  

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 



 

 

Zuzana  C e r o v s k á      

předsedkyně finančního výboru 

 

 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta, místostarosta 


